

JMA Charitable Walkathon

慈善步行日——2017

2017/10/22(SUN)

Beneficiary :



尊重生命 • 改變生命



Theme 主題

◆ To Walk ◆ To Donate
◆ For the Future
走出未來

This year, the “JMA Charitable Walkathon 2017” hosted by HKJMA, co-organised by DFHK, HKPA, TPAHK and HKWATCH will offer you an opportunity to get close to nature and take a deep breath and relax! Details as follows:

本會主辦並與香港鑽石總會、香港珍珠商會、香港大溪地黑珍珠協會及香港鐘表業總會聯手舉辦的「JMA 慈善步行日 2017」即將舉行！現正招募熱心公益又喜好步行的您齊齊做善事！詳情如下：

** All participants can get a JMA's Polo T-Shirt for FREE once the application is approved!*

所有參加者可獲 JMA 送贈紀念 Polo T-Shirt 乙件

(Pick up at JMA's office 經確認參加後，請自行到本會領取)

Date 日期	22 - 10 - 2017 (Sunday 星期日)
Officiating Guests 主禮嘉賓	Dr Lam Ching-choi, BBS, JP, Chief Executive Officer, Haven of Hope Christian Service 基督教靈實協會行政總裁林正財醫生 BBS 太平紳士
Time 集合時間	09:30 a.m.
Starting Point 集合地點	Service Head Office, Haven of Hope Christian Service (7 Haven of Hope Road, Tseung Kwan O, New Territories, Hong Kong) 基督教靈實協會總辦事處 (新界將軍澳靈實路 7 號)
Transport Arrangement 交通安排	Please see below info if free shuttle bus service is needed: 參加者可選擇自行前往。若需要乘坐免費專車抵達集合地點，請留意以下安排： Pick-up Point: Public Transport Interchange, Tiu Keng Leng MTR Station (Exit A1) 上車地點： 調景嶺港鐵站 A1 出口公共運輸交匯處 Time 時間： 08:45 a.m. - 09:15 a.m.
Lunch Venue 午宴地點	Buffet Restaurant at Crowne Plaza Hong Kong Kowloon East 九龍東皇冠假日酒店自助餐廳
Fee 費用	HK\$200 (for lunch) plus HK\$300 minimum donation 港幣 \$200 元正 (午宴費用 - 大小同價) 及最低捐款港幣 \$300 元正
Enquiry 查詢	2122 5054 / kareytse@jewelry.org.hk (謝小姐 Ms. Karey Tse) 2122 5052 / hinlee@jewelry.org.hk (李小姐 Ms. Hin Lee)

Route 步行路線	Service Head Office, Haven of Hope Christian Service 基督教靈實協會總辦事處
* About 1.5 hrs walk 步行全程約 1.5 小時	↓ Hong Kong Velodrome Park 香港單車館公園 ↓ Tseung Kwan O Waterfront Promenade 將軍澳海濱長廊 ↓ Tseung Kwan O Waterfront Park 將軍澳海濱公園 ↓ Crowne Plaza Hong Kong Kowloon East 九龍東皇冠假日酒店

Deadline 截止日期
6/10 (FRI)



- 1) Highest Fund Raiser Award (Individual)
個人最高籌款獎
- 2) Highest Fund Raiser Award (Group)
團體最高籌款獎
- 3) Highest Participation Award
最強動員獎

主辦機構：



協辦機構：



Tahitian Pearl Association Hong Kong
香港大溪地黑珍珠協會



JMA慈善步行日2017

報名表格

支持方式 (請於合適□填上✓號)

□ 1. 參加步行及捐款支持

□ 個人 (最低籌款額為港幣\$300): 共_____人

**如欄目不足，可自行影印以便填寫

參加者姓名(1): _____ (先生/小姐/女士) 參加者(1)手提: _____ 午宴: 是/否

參加者姓名(2): _____ (先生/小姐/女士) 參加者(2)手提: _____ 午宴: 是/否

參加者姓名(3): _____ (先生/小姐/女士) 參加者(3)手提: _____ 午宴: 是/否

參加者公司名稱: _____ 聯絡人名稱: _____ (先生/小姐/女士)

聯絡人電話: _____ 傳真: _____ 電郵: _____

□ 公司團體 (最少 4 位參加者，最低籌款額為港幣\$2,000；每加 1 人須加港幣\$500，如此類推)

隊伍名稱: _____ 步行人數: _____ 午宴人數: _____

參加者公司名稱: _____

聯絡人姓名: _____ (先生/小姐/女士) 聯絡人電話: _____ 傳真: _____

參加者/代表人手提: _____ 電郵: _____

□ 2. 捐款支持：我/我們未能參加是次步行籌款活動，但願附上捐款以示支持。

- 捐款人資料(如需捐款收據，請提供捐款人報稅名字(請用正楷填寫)，並由聯絡人自行轉交各捐款人)

	捐款人/捐款公司名稱(正楷)	**如欄目不足，可自行影印以便填寫	捐助金額(港幣 HK\$)
1.		(先生/小姐/女士)	
2.		(先生/小姐/女士)	
3.		(先生/小姐/女士)	
4.		(先生/小姐/女士)	
5.		(先生/小姐/女士)	
6.		(先生/小姐/女士)	
合共籌款額(港幣\$)			

*捐款達港幣 100 元以上，可獲發出收據作報稅之用。

參加細則

- 參加者種類分為個人/ 公司團體；
- 個人(最低籌款額為港幣\$300)；
- 公司團體參加人數必須為 4 人或以上(最低籌款額為港幣\$2,000)；每增加 1 位參加者，籌款額將多加港幣\$500，最低籌款額即為港幣\$2,500，如此類推；
- 報名表格：為方便統計人數，請於 **2017 年 10 月 6 日(星期五)或之前** 填妥報名表格後，請以以下方式交回本會：
電郵: m-service@jewelry.org.hk 或傳真: 2362 3647。本會將於 **2017 年 10 月 9 日(星期一)或之前** 以電郵發出確認信；
- 午宴費用：請於 **2017 年 10 月 6 日(星期五)或之前** 連同表格交回本會。若以支票遞交，抬頭請寫：「香港珠寶製造業廠商會有限公司」或「Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association Limited」；
- 善款：若以支票遞交，抬頭請寫：「基督教靈實協會」或「Haven of Hope Christian Service」；報名一經確認，籌款款項將不獲退還；
- 如活動當日早上 7 時前，天文台已發出紅色或以上暴雨警告、八號或以上颱風訊號，活動將會取消。本會將另函通知，而活動籌集之善款將不設退款安排，將捐予「基督教靈實協會」作慈善用途；
- 大會並沒有為是次活動購買任何保險。如有需要，參加者請自費購買；
- 如有任何爭議，本會保留最終決定權。

請選擇 T-Shirt 呔碼：

SIZE	□S	□M	□L	□XL	細碼 共 _____ 件
衣 長	68	70	72	74	中碼 共 _____ 件
胸 寬	48	50	52	54	大碼 共 _____ 件
肩 寬	42	44	46	48	加大碼 共 _____ 件
袖 長	22	22	23	23	

JMA Charitable Walkathon 2017

Application Form

A) Participation (Please tick the appropriate box ☒)

☐ 1. Join Walkathon and Donate

Please Choose T-Shirt Size:

SIZE	☐ S	☐ M	☐ L	☐ XL
衣 长	68	70	72	74
胸 宽	48	50	52	54
肩 宽	42	44	46	48
袖 长	22	22	23	23

Small: Total _____

Medium: Total _____

Large: Total _____

XL: Total _____

☐ **Individual** (Minimum Donation HKD300): Total _____ People

**** Please attach separate sheet if space is insufficient**

Participant Name (1) : _____ (Mr/Ms/Mrs) Participant (1) Mobile: _____ Lunch: Yes / No

Participant Name (2) : _____ (Mr/Ms/Mrs) Participant (2) Mobile: _____ Lunch: Yes / No

Participant Name (3) : _____ (Mr/Ms/Mrs) Participant (3) Mobile: _____ Lunch: Yes / No

Company Name : _____ Contact Person : _____ (Mr/Ms/Mrs)

Contact Number : _____ Fax : _____ Email : _____

☐ **Corporate Team**

(At least 4 participants with minimum donation HKD2,000 ; HKD500 charged for an additional participant)

Corporate Name : _____ No. of Walker : _____ No. of Lunch Joiner : _____

Company Name : _____

Contact Person : _____ (Mr/Ms/Mrs) Contact Number : _____ Fax : _____

Participant Mobile : _____ Email : _____

☐ 2. Donation Support : I/ We **CAN NOT** join the Walkathon but would like to give a donation.

- Donor Information (Please write the name of donor used for taxation in block letter if donation receipt is required. Contact person shall distribute the receipt to the sponsors themselves.)

	Donor/ Company Name (Capital Letter) ** Please attach separate sheet if space is insufficient	Amount (HKD)
1.	(Mr/Ms/Mrs)	
2.	(Mr/Ms/Mrs)	
3.	(Mr/Ms/Mrs)	
4.	(Mr/Ms/Mrs)	
5.	(Mr/Ms/Mrs)	
6.	(Mr/Ms/Mrs)	
Total (HKD)		

*Donation receipt will be issued to donation reached HKD100 or above for tax reduction purpose.

Terms & Conditions

- Participants are divided into Individual / Corporate Team;
- Individual (Minimum donation: HKD300);
- Corporate team requires at least 4 participants or above with minimum donation HKD2,000. HKD500 donation would be added correspondingly if adding one more participant, i.e. HKD2,500, and so on;
- Application:** Please complete the form on or before **6th October, 2017 (Friday)** and email to **msservice@jewelry.org.hk** or fax to **2362 3647**. Successful applicants will be notified by mail on or before **9th October, 2017 (Monday)**;
- Charge for Lunch:** Please pay on or before **6th October, 2017 (Friday)** with the application form. If paid by cheque, please make it payable to **"Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association Limited"**;
- Donation:** If paid by cheque, please make it payable to **"Haven of Hope Christian Service"**;
- No fund will be returned once the application is complete;
- The event will be cancelled if a red/black rainstorm warning or typhoon cyclone signal no. 8 or above is hoisted on or before 7:00am on the event day. All funds raised from the event will still be donated to Haven of Hope Christian Service;
- Not any insurance package will be purchased for this event, please purchase insurance at your own cost if needed;
- In the event of any dispute, the decision of HKJMA shall be final.